
Grundejerforeningen Nordby Fælled (GF NF) - Bestyrelsens beretning for 2020. 

 

Fællesarealer: 

Generelt tilfredshed med pasningen. Henover året har vi bedt operatøren om at have et klippemønster, så græs på 

stier undgås i videst muligt omfang. 

 

Interne beplantninger, hegn og hæk mod naboer:  

Vi har ingen aktiviteter haft på egne beplantninger. 

Slåenhegn mod Williamsborg i øst og hæk mod Seniorbo i syd er ikke klippet. Williamsborg er af den klare 

opfattelse, at hegnet her skal holdes af GF NF. Williamsborg har dog lovet at klippe denne gang, fordi det blev 

lovet undertegnede meget tidligt i 2020. Det er af forskellige årsager ej effektueret. (Det er usikkert, om 

Williamsborg maskiner kan komme ind). 

Seniorbo er af den klare opfattelse, at hækken på GF NF’s side skal holdes af GF NF. Seniorbo har kontakt med 

kommunen derom. Forholdet er pt. uafklaret. Af denne årsag er det flere år siden, denne hæk er klippet ind mod 

GF NF’s fællesareal. 

 

Stier: 

Planen om renovering i 2020 skred af forskellige årsager. Der er pr. d.d. forespurgt hos fire 

anlægsgartnere/entreprenører. 

Den første havde tilkendegivet, at den ville give pris. Da der efter 6 uger ikke var respons, antoges det at 

interessen var dalet. Den anden har givet pris. Det er vores daglige gartner. Den tredje er efter adskillige uger 

blevet rykket og det bedyres, at der kommer en pris, Den fjerde er spurgt ganske nyligt. 

 

Veje: 

Der er stadig et mindre område med skader i asfalten udfor N118. Ergo intet foretaget. Der er ej heller foretaget en 

gennemgang af veje for at vurdere nødvendigheden af evt. reparation. 

 

Fortove: 

Og dette sidste gælder også fortove. 

 

Skraldespande til hundelorteposer: 

Fam. Schmidt i T103 passer fortsat aldeles uegennyttigt de to skraldestativer med sække og tømning. Meldingen 

er, at de bliver flittigt brugt. MANGE tak for indsatsen. Foreningen giver hvert år fam. Schmidt en nytårsgave for 

den gode indsats. (Det skal bemærkes, at fam. Schmidt ikke er medlem af foreningen, men er nærmeste nabo mod 

vest). 

 

Således nedskrevet den 25. februar 2020 af Poul-Erik Jakobsen og konfirmeret af den samlede bestyrelse. 


